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Bájolnak és 
versenyeznek 
a delmagyar.hu 
szépei 
Ötven lánnyal bulizni egy estén? 
Nem lehetetlen: a Rádió 88 és a d e l -
m a g y a r . h u szépségei ugyanis ma 
együtt köszöntik a tavaszt a szegedi 
Sing-Singben. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
A Rádió 88 és a delmagyar.hu ma esti, 
közös buliján a szegedi Sing-Singben öt-
ven szépség versenyez majd a férfiak 
szavazataiért. A lapunk internetes olda-
lán januárban, februárban és március-
ban bemutatott lányok kacagnak, bá-
jolnak, csábítanak - és versenyeznek is: 
közülük több mint tízen részesülnek 
majd valamilyen felajánlásban. A leg-
népszerűbb szépség Győrben, a négy-
csillagos Hotel Famulus lakosztályában 
tölthet el párjával egy hosszú hétvégét. 

Szavazás dönt arról, kik lesznek a 
nyertesek: aki nem akar várni a buli 
kezdetéig, csak nézze meg minél több-
ször kiválasztottja fényképeit a delma-
gyar.hu Nap szépe rovatában. A helyszí-
ni voksolás a bejáratnál kapott kártyá-
val történik - ezt kell átadni a legszim-
patikusabb lánynak. A pultoknál továb-
bi kártyákat is lehet szerezni. A népsze-
rűségi verseny eredményében számít, 
mennyien nézték meg az interneten a 
lány fényképeit. Ehhez hozzáadódik" 
megjelenésének dátuma, így kiegyenlí-
tődik a megjelenési idők közötti előny: 
például akinek a fényképe január máso-
dikán jelent meg, 102 pont pluszt kap, 
akinek pedig március 16-án, 315-öt. A 
helyszínen gyűjtött voksok is sokat 
nyomnak a latban: 10 pontot érnek. 

Elismerés 
A Magyar Jogász Egylet Budapesten 
megtartott küldöttgyűlésén Hadfi Já-
nos szegedi ügyvédet, a Magyar Jogász 
Egylet Csongrád megyei szervezetének 
vezetőségi tagját a Magyar Jogász Egy-
let Emlékéremben részesítette, amit a 
Parlamentben Máthé Gábortól, a Ma-
gyar Jogász Egylet elnökétől vett át. 

DÖNTÖTT A SZEGEDI KÖZGYŰLÉS: I R O D A H Á Z ÉS SPORTCENTRUM ÉPÜL A SÖRKERT HELYÉN 

Korsók helyett súlyokat emelnek 
Bár a t e g n a p i szegedi városi k ö z -
gyűlésen p e z s g ő z t e k a képviselők, 
n e m m i n d i g v o l t j ó h a n g u l a t . A v á -
rosatyák összevesztek a S o m o -
g y i - k ö n y v t á r m ö g ö t t i terület h a s z -
nosításán és a biopolisz p r o j e k t e n . 
Végül a z t á n m i n d e n jóra f o r d u l t : 
Botka László egy Bibliát k a p o t t 
a j á n d é k b a Oláh J á n o s t ó l . 

SZABÓ C. SZIIÁRD 
Kalmár Ferenc napirend előtt előbb 
gratulált Botka Lászlónak ha rmadik 
lánya születéséhez, utána viszont a 
KDNP frakcióvezetője leszedte a ke-
resztvizet a polgármesterről, mond-
ván: a városvezetés csak a virtuális 
világ megteremtésében tud nagyot 
alkotni. Példának a 68 milliárdos be-
ruházásként indult biopolisz projek-
tet hozta. A téma később nagy vihart 
kavart még a közgyűlésen. Bakai 
Csaba (MDF-ESZE) a lányos apákat 
éltette, s bejelentette, hogy neki 
márciusban született meg a negyedik 
lánya. 

Nagy riadalom támadt az ellenzéki 
padsorokban, amikor a mennyezetről 
hullani kezdett a vakolat, az MDF-es 
Ványai Fva át is ült a Fidesz-frakcióba. 
Botka később megnyugtatta az ellen-
zékieket: csak szerelök jártak a pad-
lástérben, hogy kijavítsák a szellőző-
rendszert, de már lehívták őket. Kajá-
nul megjegyezte, fölötte stabil a pla-
fon. 

Az első nagyobb vita a sörkert he-
lyén épülő irodaházról robbant ki. 
Az ellenzék szerint a beruházássa l 
még zsúfoltabb lesz a belváros, ál-
landósulnak majd a dugók, pedig a 
városvezetésnek korábban az autó-
mentes városközpont kialakítása 
volt a célja. Szabó László közparkot 
javasolt a területre, Oláh János (Fi-
desz) pedig ingatlanspekulációról 
beszélt, és arról, hogy „a polgármes-
ter a komprádor burzsoáziát szolgál-
ja ki a városi fejlesztésekkel". Botka 
László szerint a f ideszeseknek nem 
kellene ingatlanspekulációval jönni-

KALMÁR FERENC, A KDNP FRAKCIÓVEZETŐJE (JOBBRA) ELŐSZÖR GRATULÁLT BOTKA 
LÁSZLÓ POLGÁRMESTERNEK, AZTÁN LESZEDTE RÓLA A KERESZTVIZET F o t ó : M i s k o l c z i R ó b e r t 

ük, mert ők a kormányzásuk alatt 
mindent eladtak, ami mozdítható 
volt, és mindent bérbe adtak, ami le 
volt szögelve. 

Kényszerhelyzetbe hozott bennün-
ket a fideszes városvezetés - hangsú-
lyozta -, amely az Arany János utcai 
parkolóház telekért cserébe odaadta 
a Somogyi-könyvtár mögötti területet 
a magántula jdonosnak. - Vagy ma-
rad a betonteknő, vagy a városképbe 
illő beruházás indul, amelynek nem-
csak egy irodaház, de egy sportcent-
rum is része - mondta a polgármes-
ter. 

Az ebédszünet előtt pezsgővel koc-
cintottak a képviselők a polgármester 
újszülött lánya, Botka Valéria Mária 
egészségére. De a zárszámadás kap-
csán ismét egymásnak feszültek a vá-
rosatyák, akik a régi lemezt tették fel. 
Az ellenzék stagnálásról és a város 
eladósodásáról, a kormánypártiak di-
namizmusról és fejlődésről beszéltek. 
Balogh László (KDNP) a Mars tér tele-
pülésszerkezeti tervének módosítása 

kapcsán - ismeretes, ide épül a ren-
dezvénycsarnok - közölte, hogy a köz-
igazgatási hivatalhoz fordult, mert a 
közgyűlés decemberben arról határo-
zott, hogy a buszpályaudvarral együtt 
a móravárosi telekre épül majd a csar-
nok. Botka elmondta, hogy a Tisza Vo-
lán és a Szeviép megállapodott a cse-
rében, így a város csak arról dönthet, 
hogy mit építhet a Mars térre a beru-
házó. Hangsúlyozta: a rendezvény-
csarnok építési engedélyének szigorú-
an illeszkednie kell a Mars térre jelen-
leg hatályos építési engedélyhez. 

K I T Ü N T E T É S E K . A testület dísz-
polgári címet adományozott Lip-
pai Pál ügyvédnek, Szeged rend-
szerváltás utáni első polgármes-
terének. Szőkefalvi-Nagy Erzsé-
betet, a Somogyi-könyvtár ko-
rábbi igazgatóját és Székhelyi J ó -
zsef színidirektort Pro Urbe-díjjal, 
Galambos Gábor dékánt, Fodor 
Lászlónét, a Szegedi Vízmű Zrt. 
vezérigazgatóját, Gajdácsné Árvái 
Mária nővért, Muszka Dánielt, az 
informatikatörténeti gyűjtemény 
gondozóját és Tóth Attila m ű v é -
szeti írót Szegedért Emlékérem-
mel, Pavlovits Dávid gitárművészt 
és Tóth Sándor zenepedagógust 
pedig Szeged nemzetközi kapcso-
lataiért emlékéremmel tüntetik ki 
május 21-én, a város napján. 

A biopolisz-projekt kapcsán szintén 
nagy vita robbant ki, mert az ellenzék 
szerint a tények és a városvezetés 
kommunikációja nem fedi egymást. A 
purparlé odáig fajult, hogy Oláh János 
egy Bibliát adott át Botkának azzal a 
megjegyzéssel, hogy olvasni kell a 
Szentírást, mert így talán béke lesz a 
két politikai oldal között. A polgár-
mester decemberben, amikor a Deák 
Ferenc utca bezárásáról döntöttek, já-
tékrulettet, februárban pedig, amikor 
betegen vezette az ülést, narancsot ka-
pott az ellenzéktől. A kormánytöbb-
ség tegnap minden előterjesztést meg-
szavazott. 

J Leselkedő 
Farkasné Pocsai Blanka sejtelmesen áttetsző, csillogó 
flitterekkel díszített, fekete diolen blúzban és fekete 
nadrágban jelent meg a közgyűlésen. A ruhájával 
harmonizált a fülbevalója, nyaklánca, karkötője, de 
még a körömlakkja is. A fideszes képviselő nagyon 
aktív volt az ülés elején, hozzászólt a rendőrség és a 
polgárőrség beszámolójához is, dicsérte a hatóság és a 
civil szervezet munkáját, utána viszont már csak 
egyszer kért szót a közgyűlésen. 

TÖBB Ö N K O R M Á N Y Z A T IS VISSZA SZERETNE KAPNI A FELAJANLOTT MILLIÓKAT 

Pénz a légibázisra: adják isr meg nem is 
A megyei ö n k o r m á n y z a t vissza s z e -
retné kapni a szentesi l é g i m e n -
t ő - b á z i s építésére felajánlott össze-
get, ha az állam h o z z á j u t az e célra 
s z á n t uniós f o r r á s o k h o z . Csongrádon 
Murányi László is a z t javasolta, a v á -
ros csupán előlegezze meg a b e r u -
h á z á s t . A szentesi Szirbik Imre p o l -
gármester szerint ez így nem m e g y : 
Szentes végleg odaadta a maga p é n -
z é t , mert a z E U - n á l m e g k e z d e t t f e j -
lesztésre már nem lehet p á l y á z n i . 
Rákérdeztünk pályázatíró cégnél, o t t 
is így t u d j á k . 

BÍRÓ DÁNIEL 
Adna is, de vissza is kérné a pénzt a 
szentesi légimentő-bázis építését fel-
karoló néhány önkormányzat. Csong-
rádon előzetesen egymillió forintot 
ajánlottak fel a beruházásra, de ezt a 
képviselő-testületnek is meg kell sza-
vaznia. A grémium jobboldaláról Afu-
rányi László azt vetette föl, hogy csu-
pán előlegezzék az adományt, vagyis 
a város kössön szerződést az eredeti 
beruházóval, hogy az uniós források 
megérkezése után kerüljön vissza az 
összeg az önkormányzat kasszájába. 
- Abban mindenki egyetért, hogy 
szüksége van a régiónak légimen-
tö-bázisra, lehetőleg minél hamarabb, 
de azt is figyelembe kell venni, hogy 
az állam helyett épp azok az önkor-
mányzatok vállalnák át a fejlesztés 
anyagi terheit, amelyek egyáltalán 
nem dúskálnak a pénzben - mondta 
lapunknak az összefogás Csongrádért 
Egyesület ügyvezetője. 

M H M M B B M M H I 

HA EGYSZER BELEVÁGNAK A LÉGIBÁZIS ÉPÍTÉSÉBE, A PÁLYÁZATÍRÓ SZERINT MÁR NEM LEHET UNIÓS FORRÁSOKAT KÉRNI F o t ó : T é s i k A t t i l a 

Bedő Tamás érdekesnek találta a 
felvetést, de megjegyezte, a felajánlás 
nem kölcsön, márpedig Csongrád el-
sősorban segíteni szeretné a létesít-
mény megvalósítását. A csongrádi 
polgármester hozzátette, ebben az 
ügyben is a képviselők fognak dönte-
ni. Az egymilliós összeg egyelőre kiin-
dulópont, az lefelé és fölfelé is módo-
sulhat. 

A megyei önkormányzat - amely-

nek vezetése sajtónyilatkozataiban 
tízmillió forintos felajánlásról beszélt 
- most olyan előterjesztést készít elő a 
közgyűlés április 24-i ülésére, amiben 
a jogi lehetőségek figyelembevételével 
rögzítik, hogy amennyiben a szakmi-
nisztérium hozzájut az uniós támoga-
tási összeghez, a feladat elvégzése 
után kapja vissza a megye a pénzét. 
Erről Varga Márta, a megyei önkor-
mányzat szóvivője tájékoztatta lapun-

i Botka az új miniszterhez fordul 
Ahogy kinevezik az új egészségügyi minisztert, Botka László szegedi polgármester 
azonnal megkeresi, arra kéri, hogy minél hamarabb indítsa újra a dél-alföldi légi 
mentést. Ezt a pénteki szegedi közgyűlésen jelentette be, Botka szerint politikai 
presztízsharc és szakmai felelőtlenség következménye, hogy a 200A-es leállás óta 
még mindig nem indult újra a légi mentés a régióban, emlékeztetett rá: amikor a 
tárca még Szegedet jelölte ki a bázis helyének, a város 2007 júniusában 90 millió 
forinttal támogatta volna a beruházást. Már működhetne a mentés, ám a megyei 
önkormányzat és a Légimentő Kht. vezetése elérte, hogy ne Szeged legyen a 
központ - pedig a súlyos sérültek többségét úgyis a szegedi klinikára kell hozni. 

kat. Hozzátette, álláspontjuk szerint 
erre azért van szükség, mert a megye 
pénzügyi lehetőségei szűkösek. 

- Egyedi ötlet, de ez így nem megy. 
Megkezdett beruházásra ugyanis nem 
lehet az Uniónál pályázni. Ez az adok 
is, meg nem is nem működik - mond-
ta lapunknak Szirbik Imre. A szentesi 
polgármester szerint fontos lenne, 
hogy összegyűljön a 90 milliós beru-
házás forrásainak kétharmada, mert 
akkor a légi mentők azonnal indíthat-
nák a közbeszerzést, és a kivitelezés 
még idén megvalósulhatna. A megye-
házán készülő előterjesztés kapcsán 
Szirbik leszögezte, mivel van érvényes 
határozat a pénz odaadásáról, nem 
tudja mire vélni ezt az utólagos módo-
sítási szándékot, és nem is születhet 
ilyen döntés, hiszen az elfogadott ja-
vaslatban semmilyen külön feltételt 
nem támasztott a megye a másik féllel 
szemben, illetve a megye költségve-

HA BELEVÁGNAK, NINCS PÁLYÁZAT. 
V a l ó b a n , a z esetek 9 9 s z á z a l é k á b a n 
megkezdett beruházásra nem lehet 
pályázni - mondta lapunknak Lu-
terán Róbert, az Ltanden Consul-
ting Kft. ügyvezetője. A fővárosi pá-
lyázatíró cég vezetője hozzátette, 
egy beruházás megkezdését több-
féleképpen lehet értelmezni, hi-
szen a tervezés és az első kapavágás 
is minősülhet annak, illetve nem 
mindegy, hogy a pályázatot csupán 
be kell nyújtani, vagy be is kell fo-
gadni. Éppen ezért a kiírók mindig 
rögzítik a megkezdettségi feltétele-
ket. A szentesi légibázis ügyében 
tuterán Róbert szerint egyértelmű a 
helyzet: utólagosan nem lehet pá-
lyázni uniós forrásokra. 

tését is módosították a döntés értel-
mében. 

A megyei közgyűlés különben már-
ciusi ülésén döntött arról, hogy - mi-
vel központi forrás áll rendelkezésre a 
fejlesztéshez - 10 millió forinttal hoz-
zájárul a szentesi légimentö-bázis léte-
sítéséhez. Az összeget az általános tar-
talék terhére különítették el a 2008-as 
költségvetésben. A döntés utolsó két 
határozati pontja arról szól, hogy a 
közgyűlés elnöke a támogatás tekinte-
tében a bázis létesítésével kapcsolatos 
tárgyalásokat folytassa le, illetve a tá-
mogatás folyósítására a szükséges tár-
gyalások függvényében a beépített ga-
ranciák ismeretében kerülhet sor. 


